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kuryr 7. září 2024

Jaká je tedy dohoda s očkovací kampaní proti obrně v
Gaze?

infokuryr.cz/n/2024/09/07/jaka-je-tedy-dohoda-s-ockovaci-kampani-proti-obrne-v-gaze

Před dvěma týdny byl v pásmu Gazy detekován první případ
dětské obrny za 25 let, po kterém zůstalo 10měsíční dítě
částečně ochrnuté a přimělo Světovou zdravotnickou
organizaci k rozhodným krokům.

Do Gazy byli vysláni lékaři s více než milionem dávek vakcíny proti
dětské obrně, aby v rekordním čase očkovali 640 000 dětí.

Izrael a Hamás se dokonce dohodly na pozastavení bombardování
na několik hodin každý den z „humanitárních důvodů“, aby bylo
možné provést očkování.

Dobrou zprávou – podle WHO – je, že všechny tyto snahy byly zatím
úspěšné a je očkováno více dětí, než bylo plánováno.

…a svět si oddechl.

Naštěstí hladovějící děti bez domova v Gaze neonemocní obrnou,
když se krčí pod troskami svých domovů a modlí se, aby je
nezasáhla další várka kazetových bomb.

Někdy se příběh dostane do zpráv a první reakce je: „Počkej…co?“

Dříve to byla polopravidelná událost, ale od „covidu“ se stala téměř
běžnou. Tohle je jeden z těch příběhů. Prostě jí nerozumím.

Ochrnuté dítě mělo dostat své první očkování proti obrně 7. října
loňského roku – ve stejný den, kdy došlo k „potopě Al-Aksá“, pokud
tomu můžete věřit (nemohu, ale jsem stále méně schopný tomu
věřit).

Proč by měl Izrael souhlasit s „humanitárními pauzami“ k očkování
dětí, které chce zjevně vyhodit do povětří?
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Chci říct, pokud můžete přestat vyhazovat děti do povětří, protože
nechcete, aby zemřely na obrnu, pak nemůžete přestat vyhazovat
děti do povětří, protože nechcete, aby na to zemřely, aby byly
odfouknuty?

Nezapomeňte, že před nedávnou „jednostrannou válkou“ Izrael
poskytoval pásmu Gazy po léta jídlo, vodu a energii.

Proč jsou vakcíny výjimkou?

Proč je nyní očkování proti dětské obrně prioritou?

Představte si, že Darth Vader bojuje s Obi Wanem Kenobim v
chodbě Hvězdy smrti – každé máchnutí světelným mečem má být
smrtelnou ranou – a pak přeruší boj, aby varoval staršího muže před
znamením: „Pozor, vlhčí podlaha“ za ním.

Připadá mi to jako náhlý konec sebevražedných atentátů ISIS
během „pandemie“.

Jediné vysvětlení, které mě napadá, je, že pokud jde o vyprávění,
existuje nějaká priorita. Válka vítězí nad klimatickými změnami, ale
vakcíny vítězí nad válkou a tak dále.

Tímto způsobem je podtržena ohromná důležitost očkování –
dokonce i nepřátelé, kteří se navzájem vyhodí do povětří ve válce,
přestanou očkovat děti (předtím, než je vyhodí do povětří). Očkování
je tak důležité.

Toto je další bizarní obrat v historii, který zpochybňuje skutečný účel
a motivaci války v Gaze jako celku.

Nebo je to možná jen příznak toho, že žijeme v bláznivém světě,
kterému vládnou blázniví lidé s bláznivými cíli.

Nebo možná jde o děj, který nakonec povede někam jinam.
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Nebuďte překvapeni, když média v budoucnu řeknou: „Válka je
hrozbou pro veřejné zdraví, protože zvyšuje pravděpodobnost
pandemie“ nebo „Příměří proti dětské obrně nabízí naději do
budoucnosti“ a že toto je výchozí signál pro je nová globální vládní
iniciativa s poselstvím „Pojďme spolu vycházet“.

 
 


